
PROTOKoL NT XXVIU21
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 01.12.2021 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.

Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w SuraZu

Pani Agnieszk a Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwier&ila prawomocnoS6 obrad. W sesji

uczestniczyli Radni, Burmistrz SuraZa, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, soltysi

orzzaproszeni go5cie (listy obecnoSci stanowiq zal4cznik do protokotu).

Ad.2.

Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

l. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Projekt uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie gminy na202lr.
4. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata202l-2035.
5. Projekt uchwaty w sprawie okre6lenia wysokoSci stawek podatku od

nieruchomoSci.
6. Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia stawek podatku od Srodk6w

transportowych.
7. PrzedloZenie informacji w sprawie podatku le6nego i podatku rolnego.

8. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty w sprawie uchwalenia

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem

Gminy SuraZ na lata202l-2025.
9. Projekt uchwaty w sprawie przyjgcia Programu wsp6lpracy Gminy Sura2

z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi

dzialalno6i pozytku publicznego na rok 2022.
l0.Przyjgcie protokolu obradzXXVI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

1 l.Informacja Burmistrza S:urula z podjgtych dzialafi migdzy sesjami.

l2.Zapytatia i wolne wnioski.
l3.Sprawy r62re.
l4.Zakoiczenie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Zaproponowanorozszerzenieporzqdku sesji ojeden dodatkowy punkt, tj.: Projekt
uchwaly w sprawie zmiany nr XVIIV108/2020 Rady Miejskiej w Sura2u z dnia
25 listopada 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej optaty.
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Radni Rady Miejskiej w Sura2u porzqdek obrad z dodatkowymi punktami przyjgli
14 glosami za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi
zalqcnik do protokolu.

Porzqdek obrad po zmianach byl nastgpuj4cy:
l. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie mrian w budZecie gminy na202lr.
4. Projekt uchwaly w sprawie miany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy SuraZ na lata202l-2035.
5. Projekt uchwaty w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od

nieruchomoSci.
6. Projekt uchwaly w sprawie okre6lenia stawek podatku od Srodk6w

transportowych.
7. Przedlohenie informacji w sprawie podatku le5nego i podatku rolnego.
8. Projekt uchwaty w sprawie zmiany nr XVIII/I08/2020 Rady Miejskiej

w SuraZu z dnia 25 listopada 2020 r. w sprawie wyboru metody
ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia stawki tej oplaty.

9. Projekt uchwaly w sprawie zmiary uchwaty w sprawie uchwalenia
Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem
Gminy SuraZ na lata202l-2025.

l0.Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia Programu wsp6lpracy Gminy
Surrl z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami
prowadzqcymi dzialalno5d poZytku publicznego na rok 2022.

I l.Prryjgcie protokolu obradz XXVI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
l2.Informacja Burmistrza Strilaz podjgtych dzialah migdzy sesjami.
13.Zapytania i wolne wnioski.
l4.Sprawy r6zne.
15.Zakoirczenie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Surazu.

Ad.3.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na
2021r.
Pan Danilczuk zwr6cil sig z pytaniem, z czego wynika zmiana kwoty
dofi nansowania przeztaczonego na drogg powiatow4 Rynki- Sredziriskie?
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 w wyniku przetargu ogloszonego przez Powiat
Bialostocki zmniejszyla sig kwota dotacj i z bud:Zetu gminy na powy2sze zadanie.
cyt. ,,i2 to wynika z pnet^rg! i podpisanej umowy na kwotg 305 tys. zl.
z Powiatem, bo to bylo ryczahowe wynagro&enie. Zaplanowane pieni4dze
w projekcie budZecie byty na podstawie informacji z Powiat. Srodki te pochodzily
z zaplanowanego do zaciqgnigcia w roku 2021 kredyty. Odst4piono od
zaci1gnigcia kredytu w kwocie 400 tys. zl.,w zwiqzkl z tym, w zalqczniku nr 3
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ulegl znrianie montaZ finansowy inwestycji w porycji l, tj. pozycja pomoc
finansowa na Zawyki-Ferma. "
Pani Dziemianiuk stwierdzil a, i2 w zwiqzku z zaistnial4 zrrrianq naleialo zmieni6
zalqcznlk nr 4 do uchwaly 227 pfidziemika202lr. - zestawienie planowanych
dotacji udzielonych z budZetu gminy podmiotom nalei4cym do sektora finans6w
publicmych, poniewaz dotacja dla Powiatu ulegla zmniejszeniu.
Pani Skarbnik przyznala racjg radnej i dokona odpowiednich znian.
Pani Dziemianiuk zwdcila sig z pytaniem, kt6re zadania inwestycyjne
zaplanowane narck202l zostaly zrealizowane, a kt6re s4 w trakcie realizacji?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 zrealizowmo powyZsze zadania: ulica Graniczna
I etap, droga powiatowa Zawyki Zawyki-Ferma, przebudowa budynku
u2ytecmoSci publicmej w Zimnochach, budowa hot-spot6w na terenie gminy,

budowa przyl4czy wodoci4gowo-kanalizacyjnych na ul. Granicznej, przekazano

dotacjg celowq na Szpital w l-apach, zakup agregatu prqdotw6rczego, przekazato

dotacjg dla Panstwowej Straz] Pozamej, przebudowa stacji uzdatniania wody.
W trakcie realizacji sq nastgpujqce zadania: opracowanie dokumentacji na drogg

powiatowq Rynki-Sre&iriskie, wystawiono na sprzedaZ dzialkg w Zawykach po

bylej szkole, jednak do dnia dzisiejszego nikt nie wplacil wadium, montaz

instalacji OZE dla mieszkanc6w gminy.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, ile do bud2etu w ci4gu tego roku

wptynglo Srodk6w z gttht dochod6w od os6b fizycnrych, prawnych z qrtutu

podatk6w; rolnego, leSnego, od nieruchomo3ci, od czynnoSci cywilno-prawnych,
od spadk6w i darowizn, oplaty skarbowej?
Pani Skarbnik poprosila o czas do wyliczenia powyZszej kwoty.
Pani Dziemianiuk poinformowala, i2 powyzsza kwota wyniosla 165 tys- zl'

Zwr6cila sig radna z pytaniem, jaki procent od powy2szej kwoty stanowi4 podatki

od czynnoSci cywilno- prawnYch?

Pani Skarbnik stwierdzila, iz w projekcie bud2etu zalolono kwotg 35 200,- zl,

w ciqgu roku dokonano dodatkowo zmian na kwotg 58 tys. zl.lqczrrie do budzetu

z tego tytutu, wptynglo 93 tys. zl.
pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, z czego wynika uzupelnienie

subwencji og6lnej dla gminy SuraZ o kwotg 305 tys. zl?
Pani Skarbnik stwierdzila i2w zvlriqzkt ze zmianq ustawy o rozliczaniu podatku

PIT od os6b fizycznych w roku 2022wptowadzono ulgg, polegaj4c4 na poborze

podatku dopiero od kwoty 30 tys. zl. Jest to subwencja uzupeiniajqca dochody

gminy.
Fani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy tez w kolejnym roku budZetowym
jest szansa, 2e gmina otrzyma dodatkowq subwencjg?

Pani Skarbnik stwierdzil, i2 gmina nie otrzymala zadrrej informacji w tym temacie

do projektu bud2etu na rok 2022. Na chwilg obecnq taka informacja jest tylko
w mediach.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
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Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcnlk do protokofu.

4d.4.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognory Finansowej Gminy Sura2 na lata2021-2035.
Pani Skarbnik zapoznala radnych z pismem Starostwa Powiatowego
w Bialymstoku w sprawie podziafu kosa6w na najbli2sze lata na zadanie
doty cz4ce opracowania dokumentacji na drogg powiatow4 Rynki-Sredziriskie.
Wystgpuj4c do gminy o wprowadzenie zapisu w WPF dotyczqcego
zabezpieczenia kwoty 25tys. zl.w rokl2022 na w/w zadanie, orazwprowadzenie
odpowiednich zmian w budZecie gminy na 2022rok.
Radni wyrazili zgodg na wprowadzenie powy2srych zmian.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcrik do protokotu.

Ad.5.
Zapoznano radnych z projekem uchwaty w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek
podatku od nieruchomo5ci.
Pani Przewodnicz4castwierdzila,izna spotkaniu obu komisji wigkszoS6 radnych
opowiedziala sig za proporycjq Pana Burmistrza w sprawie przyjgcia stawek
wszystkich podatk6w w Gminie Suraz do stawek maksymalnych. Od nowego
roku planowany jest wzrost cen energii elektrycznej, cen paliw, wnastanajni2sza
krajowa orazjej pochodne, powy2sze argumenty przedstawiono radnym podczas
posiedzenia komisji.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 na komisji wigkszoS6 radnych byla za
propozycjq Pana Burmistrua, radna byla wSr6d os6b przeciwnych i swoje
stanowisko podtrzymuje. Radna nadal jest stanowczo i kategorycznie przeciwna
zaproponowanym podwy2kom. W chwili obecnej trwajqca inflacja jest na
poziomie 7,7Yo, a podwy2ki kt6re nam zaproponowano przedstawiajq sig
nastgpujqco: podatek od grunt6w mi4zarrych z prowadzeniem dzialalnoSci
gospodarczej w roku 2021 wynosil 0,81 zl za I m2 narok2022 max. stawka -
1,03 zl, nast4pi wzrost podatku o 27%o, gnrnty pozostale w roku 2021- 0,38 zl za
lm2 w roku 2022- 0,54 zl. wzrost o 42o/o, podatek od budynk6w mieszkalnych
w roku 2021- 0,65 zl za I m2 w roku 2022- 0,89 zl. wzrost o 37%o, budynki lub ich
czg(ci antiqzane z prowadzeniem dzialalno3ci gospodarczej oraz budynk6w
mieszkalnych zajgtych na prowadzenie dzialalno6ci gospodarczej w roku 2021-
18,70 zl. za I m2 w roku 2022- 25,74zL wzrost o 38%o, podatek zwi4zzny
z udzielaniem Swiadczeri zdrowotnych w roku 202 l - 4,50 zl za 1m2 w roku 2022-
5,25 zl wzrost o 16%o. Zdaniem bylej Sekretarz gminy naleZy ostroi:nie
podchodzi6 do podwyZek NZOZ w Sura2u, gdyL durzo mieszkaric6w z gminy
korzysta z uslug zdrowotnych w s4siednich gminach. W naszej przychodni
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wigkszoS6 metrazu to sq korytarze, a nie gabinety. Zdaniem radnej powinni$my
uwaia6, na podejmowane przez nas decyzje, gdy2 doprowadzimy do sytuacji, 2e

firmy bgdq sig zamyka6. Stawka podatkowa od budynk6w lub ich czg3ci pozostale
jak, np. garuZe, budynki gospodarcze w roku 2021- 6,10 zlzalm2w roku2022-
8,68 zl wzrost o 42%o. Zdaniem radnej, to nie s4 podwyZki zakladaj4ce inflacje, to
sq drastyczne podwyzki. Wystqpila do radnych o ponowne rozwa2enie stawek
podatku, radna bylaby za wzrostem kilkuprocentowym podwyZek, ale nie
prryjgciem maksymalnych. Stwierdzila radna, i2 ten maksymalny wzrost
podatk6w uszczupli jedynie finanse mieszkaric6w gminy Sura2.

W zaplanowanym budZecie na 2022r. nie wygenerowano 2adnych zmniejszeri
wydatk6w. W zrviqzku z przejgciem Zakladu Wodoci4gowego w Surazu przez

Wodociqgi Podlaskie nie zmniejszono w Urzgdzie etatu obstugujqcegopowylszy
zaklad. Do bud2etu ru 2022r. wptynie dodatkowy podatek od infrastruktury
wodociqgowej w kwocie 100 tys. zl. od Wodociqg6w Podlaskich, to dlaczego

w poprzednich latach (gdy Wodoci4gi administrowaly nasz4 sieci4) nie pobierano

powy2szego podatku?
Pan Burmisrz stwierdzil, i2 to nie za jego kadencji Wodociqgi Podlaskie

administrowaly zakJad. Pozostaty w budZecie etat pracownikaw Utzgdziebgdzie
obslugiwal inne, nowe zadania. Zdaniem Pana Burmistrza, ter dzisiejszy

drastyczny wzrost podatk6w wzt$ sig st4d, 2e nie byl sukcesywnie, o kilka
procent, co roku podnoszony.
Radny Pan Woloszczyk r6wnie2 jest przeciwny, tak drastycmym podwy2kom

podatkowym. Te podwy2ki m.in. pokryj4 wzrost wynagrodzenia Panu

Burmistrzowi, min. wynagrodzenie Burmistrza wyniesie 15 576,- zl' Stwierdzil
radny, i2 w sqsiednich gminach praktykuje sig pobieranie oplat adiacenckich.

Zaproponowal radny, aby w gminie Sura2 r6wnie2 przyj4e powyisz4 oplatg,

w zutiqzku z czym zlo2yl wniosek formalny w sprawie wprowadzenia oplaty

adiacenckiej w gminie Sura2.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 temat oplaty adiacenckiej, jak r6wnie2
projekt uchwatyjej dotycz4cy byl przygotowywany na obrady sesji,jednak radni

byli przeciwni wprowadzeniu powyzszej oplaty, gdyZ bylby, to dodatkowy

"podatek" dla mieszkanc6w od podwy2szenia wartoSci nieruchomoSci

wprowadzony ze wzglgdu na nowo wybudowan4 infrastrukturg drogowq. S4

prrypadki, gdzie mieszkaficy bardzo wiele lat czekajq na realizacjg inwestycji
drogowej, nie moina w ten spos6b teraz ich karai.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz w ubiegtym roku w listopadzie glosowano nad

projektem uchwaty w powy2szej sprawie. Wprowadzaj4c teraz powyzszq oplatg,
wygl4daloby to w ten spos6b, 2e np. wykonuj4c zaplanowan4 na nastgpny rok
budZetowy przebudowg/remont drogi w Koricowilnie, mieszkaricy tej
miejscowoSci, b9d4 zobowi1zani,po jej wybudowaniu, dokona6 tej platno5ci.
Pan Sosnowski wyst4pil do Pana Burmistrza o przedstawienie powod6w wzrostu
podatk6w i jakie inwestycje bgd4 realizowane na terenie gminy.



Pan Burmistrz stwierdzil, i2 po przyjgciu stawek maksymalnych doch6d do gminy
wzro6nie o 176 tys. zl. Do programu Polski N,ad zlo2ano dwa wnioski - jeden

znich otrzymal dofinansowanie - jest to wniosek na budowg ulicy Zagumiennej,
ul. Granicznej i drogi w Koricowiznie. W grudniu br. ma zosta6 ogloszony kolejny
nab6r do tego programu i w6wczas gmina musi zabezpiecryt, Srodki finansowe
na wklad wlasny w granicach 5-15%. Pozostaty procent gmina uzyska
z dofinansowania. Zaplanowano w budZecie nastgpujqce inwestycje:
dofinansowanie do Powiatu na przygotowanie dokumentacji na drogg powiatowq
Turo56 Dolna-Suraz kwota 100 tys. zl., rozbudowa ulicy Zagumiennej lqczny
kosa 2mln 700 tys. zt., przebudowa drogi w Koricowiznie, dofinansowanie do
zakupu wozu stru2ackiego dla OSP w Sura2u, zakup autokaru szkolnego
w kwocie 200 tys. zl., wyplata grant6w dla mieszkaric6w ( budowa OZE). ZaS

realizacja budowy ulicy Granicznej bgdzie realizowana w roku 2023, korrystaj4c
r6wnie2 z dofinansowania programu Polski tr-ad.

Pani Wyszkowska stwierdzila, i2 na spotkaniu komisji zaproponowillo wyl4cznie
jedn4 propozycjg maksymalnych stawek wszystkich podatk6w. Zabraklo dyskusji
nad kazdym z osobna podatkiem i wybrania odpowiedniego wariantu, zar6wno
dla mieszkaic6w, jak i dla gminy. Stwierdzila radna, i2 cyt. ,,sQ podatki, kt6re
wynikajq z ustaw rzgdowych - na to niestety wptywu nie mamy, ale pamigtam
przez poprzedniq kadencjg, jak trzeba bylo podnie66 podatki, za czym sama
optowalam, to byly glosy: skoro nam podnosi Paristwo, to dlaczego sami mamy
podnosi6 sobie. Byty to glosy r6wniez tych radnych, kt6rzy sq dalej w kadencjach
kolejnych, a teraz wszyscy widzq tylko to, by podnieSi maksymalnie podatki.
Proszg Parisfwa nasza gmina liczy ok. 2 tys. mieszkaric6w w tym sg renciSci,
emeryci, czyli gospodarstwa jednoosobowe. Je2eli wzrosnq podatki od
nieruchomoSci przyjd4 zarazwzrosty wody, mo2e na razie nie, bo nam Wodociqgi
Podlaskie obiecaly, 2e nie podniosX ale wyw6z Smieci, energia elektryczn4 itd.
Pytam, z czego mamy ciqgnq(,, przepraszam za kolokwializm, te podatki?
Rozumiem, 2e trzeba robi6 drogi, inwestycje na kt6re potrzebny jest wklad
wlasny, ale nie bylo slowa na komisji o oszczgdnoSciach, ani slowa nie bylo.
Mamy robii zakup dw6ch ogromnych wydatk6w (samochod5w: w6z straZacki,
autokar szkolny). Pytanie, czy nas na to sta6? Byi moZe tylko jeden zakup
zr6bmy, a drugi odl6imy. Nie padlo slowo ani na ten temat, bo wszyscy sig
zafiksowali, podatki maksimum i jest fajnie. Nie, ja te2 bylam przeciw."
Pani Dziemianiuk poparla stanowisko radnej i wystqpila do radnych o roztvalenie
w budZecie na 2022r. zaktpuwylqcmie jednego z samochod6w. Na w6z stra2acki
wbud2ecie zabezpieczono l50tys. zl.,anazaktp autokaruszkolnego 200tys.zt.
Na spotkaniu komisji byt obecny komendant OSP Suraza, kierowca autokaru
szkolnego, kt6ry byl za kupnem autokaru szkolnego za 130 tys. zl. spelniaj4cego
swojq funkcjg. Abstrahuj4c od tego, co bg&ie zaparQ lat i ilu uczni6w nim bgdzie
jeiAzi(,, cyt. ,,czy to nie wystarcz! rram bus, a nie autokar, ale to juZ w og6le na
marginesie, ale radni nie uparli sig, 2e ma by6 200 tys.zl., nie 130 tys. zl., tylko
200 tys. zl. Paristwo m6wi4, 2e to s4 pieniqdze soleckie, ale te2 trzeba brad pod
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uwagg jaka jest sytuacja. " Zdaniem radnej sq rzeczy wuime i wa2niej sze chyba
wazniejszym jestzabezpieczenie Srodk6w na opracowanie dokumentacji na drogg
powiatowq Suraz-TuroSri Dolna, jest to droga po kt6rej znacma czjit,
mieszkaric6w gminy korzysta. Kolejne dwie inwestycje drogowe, tj. ul.
Zagumienna i droga w Koricowiznie dofinasowanie na powy2sze inwestycje jest
3mln 700 tys. zl. wklad gminy jest 222tys. zl. i nate zadaniawarto zabezpiecryt,
Srodki w budZecie. Zdanem radnej nalezy nezygnowat, z zakupu jednego
z pojazd6w specjalnych.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 do tematu tych dw6ch zakup6w powr6cimy
przy okazji omawiania projektu budzetu gminy na2022r.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 po rozrnowach z radnymi i sottysami ustalono, i2
Srodki z funduszu soleckiego w gminie na2022r. w kwocie 210 tys. zl. zostanq
przeznaczane na zakup autokaru szkolnego. Stwierdzil radny, i2 na komisji
komendant OSP w SuraZu wskazal, iz w roku 2022 gmina prawdopodobnie nie
otrzyma uZywanego wozltt z Paristwowej Strazf Pozamej, to mo2e warto byloby
skupid si9 jedynie na zakupie autokaru szkolnego.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 Komendant Paristwowej StraZy Pozarnej wskazal,2e
przekazanie gminnym jednostkom po2arnym u{wanych woz6w zale2ry od iloSci
otrzymanych nowych woz6w. Na komisjach padly sugestie, aby zastanowi6 sig

nad zakupem nowego wozu do OSP, a Srodki zabezpieczone w bud2ecie
przeznaczyt, na wklad wlasny do samochodu.
Pan Sosnowski stwierdzil, i2 byla moZliwoSd pozyskania dodatkowych podatk6w
do gminy, byl inwestor chgtny do kupna dzialki gminnej i wybudowaniaz*ladtt
i co zrobila czgS6 radnych?, cyt. ,,,kuzdy tylko sig wybiela azwala wing na innych
radnych, niech sig kuizdy uderzy w pier6 - co robil".
Zdaniem Pani Wyszkowskiej cyt. ,,poda&i nale2y podnosii, to jest oczywista
rzecz, z roku na rok, ale trzeba r6wnie2 analizowat, wydatki. Nie otrrymalam
informacji na temat perspektywy dowo2enia &ieci do szkoly, ile dzieci
w poszczeg6lnych latach bgdzie dowoZona." Z przeprowadzonej obserwacji
wynika, i2 w chwili obecnej do szkoly sq prrywozone dzieci w ilo6ci 8,9,4. Nie
jest radna przeciwna zakupie, ale czy tomaby6 autokar, czy mo2e mniejszy sprzgt
do dowozu. Nie przedstawiono radnym kalkulacji koszt6w w przypadku zlecenia
powyZszego zadatia firmie zewngtrmej.
Pani Przewodnicz4ca stwier&ila, i2 powylsza kalkulacja byla przedstawiona
przezPana Burmistrza w bie24cym roku i wigkszoS6 radnych byla przeciwna.
Zdaniem Pana Owczarczuka naleiry pozostawid w bud2ecie na rok 2022 Srodki
zabezpieczone na zakup autokaru szkolnego.
Pan Jaroszko zaproponowal podniesienie stawek podatk6w do wzrostu obecnej
inflacji.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2gdyby co roku podnoszono podatki o stopieri inflacji,
to by dziS nie bylo tak drastycznego wzrostu podatku.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 Regionalna lzba Obrachunkowa po
przeprowadzonej kontroli w Urzgdzie Miejskim w Sura2u, w wyst4pieniach
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pokontrolnych ,wskazala,2e grunty kopalniane surowc6w mineralnych na terenie

naszej gminy nie byly prawidlowo opodatkowane w z.ltiqzku z czym gmina

stracila 191 tys. 429 zl., wyniklo to z nie zapewnienia wla6ciwego przeplywu
informacji migdzy referatami w Urzgdzie.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w czasie jednej kontroli, a drugiej, zmienity sig

interpretacje wyrok6w Sqdu (Starostwo Powiatowe udzielajqc koncesji na

wydobycie powinno Zqdat, przekwalifikowania grunt6w rolnych na grunty

kopalniane u nas trwal pob6r na gruntach rolnych). W sprawie oplaty od
dzialalnoSci gospodarczej grunt6w kopalnianych w tej chwili trwa postgpowanie

wyjaSniaj4ce. Ta kwota wskazana przez RIO jest kwotq potencjalnq za okres

6 lat. Roczna kwota wyniesie ok. 20 tys. zl.
Pani Przewodniczqca Rady zarzqdzila glosowanie nad zlolonym wnioskiem
formalnym w sprawie wprowadzenia ofaty adiacenckiej.
Wynik glosowania: 3 osoby za, 8 os6b przeciw, 4 osoby sig wstrzymaty, przy 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcanik do protokolu.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 8 os6b za,6 os6b przeciw, I osoba sig wstrzymala,przy 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal1cmik do protokotu.

Ad.6.
Zapozrnrlo radnych z projektem uchwaly w sprawie okre6lenia stawek podatku
od Srodk6w transportowych.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 8 os6b za, 6 os6b przeciw, I osoba sig wstrrymala, przy 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7.
Informacja w sprawie podatku le5nego i podatku rolnego.
Pani Skarbnik stwierdzila, i2 do bud'2etu na2022. przyjgto maksymalne stawki
ogloszone Komunikatem Prezesa Gl6wnego UrzEdu Statystycmego w sprawie

Sredniej ceny sprzedaZy drewna obliczona wedlug Sredniej ceny sprzedaZy

drewna uzyskanej przez nadleSnictwa za pierwsze trzy kwartaly 2021r. wyniosla
212,26 zl za 1m3 oraz Komunikatem w sprawie Sredniej ceny skupu iryla za ok,res

l1 kwartal6w bgdqcej podstawq do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy

2022 wyniosla 61,48 zl za I dt. Nadmienia Skarbnik, i2 obowiqzujqca stawka
podatku rolnego wynosi 50 zl. zai w roku 2022r. wyniesie 61,48 zl.

Ad.8.
Zapomano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaty nr
XV[V108/2020 Rady Miejskiej w Sura2u z dniaZ5listopada 2020 r. w sprawie

wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz

ustalenia stawki tej oplaty.
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Pan Sekretarz stwierdzil, i2 po ogloszonym przetargu na odbi6r odpad6w
komunalnych z nieruchomoSci zamieszkalych oruz po przeprowadzonych
negocjacjach, najtarisza oferta jest na kwotg 560 tys. 815 zl brutto. Wzrost jest
bardzo znaczny w stosunku do poprzednichlat, oraz bieZ4cego roku, gdzie byla
kwota 340 tys. zl. brutto. Po negocjacjach oferty bardzo niewiele ulegly znianie
i w dalszym ciqgu najtariszaofertazloilona w przetargujest dalej najtanszq ofert4,
ale o ok. 200 tys. zl. droLsz4, od oferty najtariszej br. Ze wstgpnej kalkulacjijakq
teZ uwzglgdniono w dzisiejszym projekcie uchwaly wynika, i2 mieszkaniec
gminy Suraz bgdzie placil 34 zl za jednq osobg w gospodarstwie bez
kompostownika. Z uwzglgdnieniem kompostownika oplata wyniesie 33 zl. za
jedn4 osobg. Z oplat od mieszkanc6w gmina osi4gnie kwotg ok. 586 tys. zl. Za
osiqgnigt4 nadwyzkg zostanie oplacony punkt do skladowania odpad6w oraz
koszty administracyj ne.

Pan Jaroszko stwierdzil, iz skoro prryjgliSmy maksymalne stawki podatkowe, to
ile gmina bgdzie mogla dotowa6 do odbioru odpad6w dla mieszkarica? Stwier&il
radny, i2 inne gminy dotuj4 z bud2etu powy2sze zadanie.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 przry maksymalnych podatkach dochody bieiqce
w gminie bgd4 wy2sze od wydatk6w bie24cych jedynie l0 tys. zl.,wigc nie ma
mo2liwoSci dokladania do odpad6w.
Pan Bibulowicz zaproponowal zwigkszenie dolaty do kompostownika np. o 5 zl,
tak aby zachgcid mieszkanc6w do prowadzenie segregacji odpad6w, a tym samym
skontrolowad kompostowniki na terenie gminy.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 udzielona ulga ze wzglgdu na kompostownik ma na
celu ograniczenie iloSci odpad6w bio. W Gminie Suraz, udzial bio odpad6w do
og6lnej iloSci Smieci wynosi 5%. Ulgg mozemy pruyj4e wigksz4, ale nie bgdzie
to mialo wigkszego znaczenia,jak spadnie iloS6 odpad6w o l0 ton. Udzial
musialby byi 40-30% w stosunku do og6lnej iloSci odbioru wsrystkich odpad6w.
Pan Woloszczyk zaproponowal ogloszenie drugiego przetargv na odbi6r
odpad6w w gminie.
Pan Sekretarz stwierdzil, iz nikt nie zagwarantuje obecnych stawek, gdy7 cena
przedsigbiorstw mo2e by6 jeszcze wyhsza, niZ zaproponowana w pierwszym
przetargu.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pyaniem, jak wyglqda obecny rck 2021, czy
dochody pozyskane z oplat mieszkaric6w pokryjC koszty gospodarki odpadami,
czy gmina bgdzie musiala doloL"y6?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 przy obecnych stawkach gmina nie bgdzie musiala
dokladai do gospodarki odpadami, a cala nadwy2ka z oplatbgdzie przeznaczona
na poczet przyszlego roku.
Pani PrzewodniczEca stwierdzila, i2 zaproponowana stawka 34 zl odjednego
mieszkarica uwzglgdnia poryzszqnadwyZkg z tego roku.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, czy od nowego roku cena dzieriawy
terenu pod punkt selektywny w Sura:2u pozostanie na poziomie roku obecnego?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jeste3my na etapie prowadzenia negocjacji.
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Pan Sekretarz stwier&il, i2 umowa dzierzawy terenu to jest jedna sprawa, a druga,

to to, ze z oplat od mieszkaric6w zlecamy wyw6z zebranych na tym terenie

odpad6w.
Pan Owczarczuk wnioskowal, aby skladowane odpady byty sukcesywnie
wywoZone. Nie zostawia6 na kolejny rok, gdy2 z roku na rok wyw6z jest dro2sry.
Pani Przewodniczqca stwierdzlla, i2 w ka2dym roku na koniec obowiqzywania
umowy, odpady zpowyhszego punktu powinny by6 usunigte do zera.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 8 os6b za, 3 osoby przeciw, 2 osoby sig wstrzymaly , przy 13

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.9.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiarry uchwaly w sprawie
uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem

Gminy Sura2 na lata202l-2025.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: I I os6b za,l osoba przeciw, 2 osoby sig wstrzymaty,przy 14

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcnik do protokolu.

Ad.l0.
Zapoznano radnych z projekem uchwaly w sprawie przyjjcia Programu
wsp6lpracy Gminy Svu2 z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi
podmiotami prowadz4cymi dzialalno66 pozytku publicmego na rok 2022.
Prrystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: I I os6b za, I osoba przeciw, 2 osoby sig wsfi-zymaty,przy 14

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.1l.
Prryjgcie protokotu obrad z XXVI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Prryst4piono do glosowania protokofu :

Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcanlk do protokolu.

Ad.l2.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk l-apiriski, przedstawil informacjg z podjgtych

dzialnrtmiEdzy sesjami:
- podpisanie aktu notarialnego z PGE na dzierZawg gruntu pod stacjg

transformatorowq,
- udzial w forum Zwiqzku Gmin Wiejskich Wojew6dawa Podlaskiego,
- spotkanie z przedstawicielami firmy wykonujqcej oczyszczalnie kontenerowe,
- spotkanie ze Starostq Powiatu Bialostockiego,
- spotkanie z przedstawicielem firmy doradztwa podatkowego,
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- udzial przy odbiorze prac konserwatorskich oltarza w KoSciele Bo2ego Ciala
w Sura2u,
- udzial w negocjacjach z firmami bior4cymi udzial w przetargu na odbi6r
odpad6w komunalnych,
- udzial w gminnym zebraniu OSP Sura'Z,

- udzial przy odbiorze Swietlicy w Zimnochach,
- fizial w oficjalnym otwarciu drogi powiatowejZawyki, Zawyki-Ferma,
- spotkanie z Prezesem sp6lki Wodociqgi Podlaskie.

Ad.13.
Zapylania i wolne wnioski.
Pani Dziemianiuk zwr6cit sig z pytaniem, czy w bud'Zecie na 2022 r.

uwzglgdniono 100 tys. zl. crynsnt dzier2awnego od Wodoci4g6w Podlaskich?

Pan Burmistrz stwierdzil, iz w budzecie uwzglgdniono 50 tys. zl. czynsztt

dzierZawnego i drugie 50 tys. zl. w formie podatku.

Ad.14.
Sprawy r62ne.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem czy ptzed podpisaniem umowy

z Wodoci4gami Podlaskimi w sprawie przekazania sieci wod-kan, radni b9d4

mieli mo2liwoS6 jej przeanalizowania?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na nastgpn4 komisjg bgdzie ptzygotowana umowa'

Pan Owczarczuk wnioskowal o zgloszenie do Powiatu usunigcia piasku z asfaltu

drogi powiatowej Zawyki-sredziriskie. wnioskowal o dowiezienie dodatkowego

krus4rwa na drogg gminn4 Zawyki-Dolki oraz jej odkrzaczenie.

Pan Karczewski wnioskowal o sprz4tnigcie piasku z jezdni ul. Ko6cielnej, gdy2

juZ niekt6re studzienki sq zapchane.

Pan Bibulowicz wnioskowal o nawiezienie kruszywa na drogg gminnq

r6wnoleglq do ul. Osiedlowej. Zwr6cil sig radny z pytaniem, cry wyst4piono

o przeniesienie slupa stoj4cego w drodze gminnej natzw. WolnoS6?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 stup jest wlasnoSci4 firmy Koba i wyst4pimy do firmy
w nowym budZecie, gdy| gmina bgdzie musiala zaplacit za przeniesienie.

Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, iz w interesie firmy bylo sprawdzenie

w planach, cry przypadkiem slup nie stoi w drodze i to nie gmina powinna placid

za jego przeniesienie.
Pan Woloszcryk zwr6cil sig z pytaniem, czy bgdzie wykonywana dokumentacja

na drogg w Doktorcach, na la t. Doling i czy bgdzie wykonana do korica droga

polna w Leszni?
Pan Burmistrz stwier&il, iz o inwestycjach drogowych bgdziemy rozmawiafprzy
opiniowaniu budZetu na rok 2022. Stwierdzil Pan Burmistrz, i2 czgSciowo

wykonano drogi polne na terenie Doktorc i Leszni ze wzglgdu na uksztahowanie
terenu i trwaj4ce warunki pogodowe.
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Pan Sosnowski wnioskowal o naprawg lamp ulicznych na terenie Sura2a oraz
o rontiqzanie problemu wgrodzenia dzialki prywatnej w drogg gminnq od ul. l1
Listopada na Gr4dy. Stwier&il radny, i2 mieszkaricy na wiosng bgdq mieli
utrudniony dojazd do lqk.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 powy2sza droga prowadzi do dzialki prywatnej,
kt6rej wlaScicielem jest Park Narwianski i w pierwszej kolejno6ci nale2y ten
problem rozwi4za(, i podpisai z Parkiem wieczysty przejazd.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 brud kt6ry zostal wybudowany na slarorzecan przez
Parkl1czy drogg poln4 po tamtej stronie rzeki, a od naszej strony brud wychodzi
do dzialki prywatnej nalezqcej do Parku Narwiafskiego. Droga gmirura, tzw.
W4ska, kohcry sig na starorzeczu i nie lqczy beryo{rednio nowo wybudowanego
brodu.
Pan Sosnowski wnioskowal o skierowanie sprawy do S4du i to nalezy jak
najszybciej rontiqza(,, gdyZ mieszkaricy nie bgdq mogli dojecha6 do l4k.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 w rozmowie z wlaScicielem dzialki s4siaduj4cej
zdrog4wskazano,i2jestgot6wjedynienaodsprzedanieczgSci dzialkizastodol4
i przedstawi gminie swojq ofertg. Odkupienie czg5ci dzialki umo2liwi wjazdna
istniej4cy brud na rzece.
Pan Sosnowski zglosil chg6 uczestniczenia w przedmiotowym spotkaniu.
Zdaniem radnego, najwigkszym problemem jest sam zjazd z ul. I I Listopada do
drogi gminnej. Nie ma moZliwo6ci przeniesienia tej drogi w inne miejsce.
Pani Wyszkowska stwierdzila,i2Panradny dochodzi tylko tej jednej drogi, ale sq
na terenie gminy jeszcze inne drogi, gdzie s4 wgrodzeni mieszkaicy. Stwier&ila
radna, i2 cyt. ,,droga ta ma ponad 4 metry, droga ta byla dojazdem do rzeki, bo
tam pojono konny, tam jeZdZono matymi wozami, teraz jeZd2q duZym sprzgtem.
W momencie kiedy byla kupowana dzialka obok, s4 wyvsy, bo to sq wszystko
Swie2e dane, gdzie byty wigksze odstgpy nawet od budynk6w gospodarczych.
Teraz okazuje sig, 2e zginglo gdzieS tam parg centymetr6w 20-30, aPan z uporem
maniaka upiera sig, 2e tak powinno by6". Zwr6cila sig radna z pytarriem, gdzie
byli radni z Svrula i gmina, jak Park budowal tg drogg i przejazd przez rzekg?
Zdafiem radnej nalezalo dopilnowa6, 2eby nietrzeba bylo skrgca6 pod katem 180
stopni, trzeba bylo to robi6 pod k4tem prostym, ateraz sig szuka 20-30 cm.
Nadmienila radna, i2 dzialki po k6rych biegnie droga przy stadionie nie sq

dzialkami prywatnymi, a jedynie nalei4do W6d Polskich.
Pan Sosnowski stwierdzil, i2 Pani radna teZ mogla uczestniczyt, przy budowie
brodu na rzece.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 gmina powolala geodetg do wyznaczenia
granic, nie tylko tej jednej drogi, ale i innych dr6g. Zwr6cila sig radna z pytaniem,
czy geodeta stwierdzil wgrodzenia?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 s4 wgrodzenia rzgdu 20-30 cm.
Pani Przewodnicz4ca wnioskowala, aby uregulowa6 i doprowadzid do korica
wszystkie spome sprawy granic dr6g gminnych, kt6re byty zlecane geodetom.



Pan Jaroszko nttrbcil sig z pytaniem, ile Pan Burmistrz przewiduje w najbli2szym
okresie zasiedzerua dzialek gminnych?
Pan Burmistrz stwierdzil, iztakie informacje gmina bgdzie posiada6 w przypadku
zlohenia wniosku o zasiedzenie do Sqdu.
Pani Przewodnicz1ca zwr6cila sig z pytaniem, czy wsrystkie nieruchomoSci
gminne sq we wladaniu gminy?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 wyslano zawiadomienia mieszkaricom i obci4Zono
ich zabezumowne korrystanie z dzialek gminnych lub ewentualnie podpisano
umowg daerZawy.
Pani Przewodniczqca wnioskowala o przegl4d i upewnienie sig, czy oby
wszystkie nieruchomoSci gminne sq ufikowane zgodnie z umow4 i na podstawie
zawartych um6w.
Pani Wyszkowska stwierdzila, iZ kilka lat temu te2 byt podobny problem z drogq
gmknqlqczqc4 ul. Granicm4 z ul. Bialostockq. Tam, r6wniez geodeta stwierdzil
wgrodzenie dziatki prywatnej w drogg, ale Gmina nic z tym nie nobila, gdyL
wla6ciciel dzialki przedstawil swoj4 dokumentacjg. Gmina w6wczas wykupila
czg{t dziall<t od prywatnej osoby na poszerzenie drogi i dokonano zarniany
dzialek. Zdarrem radnej, ta droga jest wa2na i strategicnra, gdyL lqcry dwie ulice
i nie jest w chwili obecnej tak szeroka aby m6gl jeLdzi6 po niej wigkszy sprzgt.
Nadmienila radna, i2 wszystkie drogi sq waZne i nalezy je r6wno traktowai, a nie
tak, jak upiera sig radny Pan Sosnowski tylko przy tej jednej drodze granicz4cej
z jej posesj4.
Pan Sosnowski stwierdzil, i2 jestzatym, aby wszystkie drogi w gminie traktowad
jednakowo.
Pan Owczarczuk w dalszym ciqgu podtrzymuje swoje zdanie,Ze gmina powinna
zlecaf geodecie rozgrmiczenie granic, a nie ich wl.tyczenie.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 wznowienie znak6w granicznych jest takE sam4
procedur4, a rozgrariczenie jest sporem, kt6ry mole rozwi4za(, jedynie Sqd.

Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 w SuraZu przy kazdej dro&e i dziatcejest sp6r,
a gmina nic z tym nie robi, tylko wytycza granice za Srodki mieszkaric6w.
Wytycza gmina granice dla dzialek prywatnych.
Pan Sekretarz stwierdzil, iz wla6ciciele prywatni zlecilq indywidualnie
odrgbnemu geodecie wytyczenie i w6wczas s4 rozbie2noSci w granicach, tak jak
ma to miejsce przy drodze gminnej na Wolno56. Geodeci bazilqna pokladach
geodezyjnych pobranych z geodezji, jednak w gminie SuraZ w dokumentacji jest
balagan i st4d te rozbieZnoSci w granicach dzialek.
Pan Woloszczyk wnioskowal o przygotowanie listy dr6g gminnych z terenu
gminy Suraz, uwzglgdniajqcej wycinkg krzew6w przezfrmg zewngftznq.
Pan Danilczuk wnioskowal o naprawg drogi gminnej w Sredzifiskich.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 s4 podzielone zdania mieszkaric6w, bo nie wsryscy
chc4, aby t9 drogg dodatkowo nawozi6, kruszywem.
Pan Danilczuk zaproponowal, w tym wypadku, jej wyr6wnanie.
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Pani Klosko wnioskowala o zgloszenie do Powiatu problemu pochylenia w dol

prawego pasa drogi powiatowej, jadqc z Surtla do Lap.

Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pltaniem, czy zg)osil Pan Burmistrz udro2nienie

przepust6w na drogach powiatowych?
Pan Burmistrz stwierdzil, izzglosil sprawg do Powiatu.

Ad.15.
Zakohczenie obrad )C(VII sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 1200 .

Przewodnicz4cy Rady Miej skiej

Protokolowala: S. Filipczuk

Pani Agnieszka Fil -2amolda

t4



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
zdnial grudnia202l r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujqcy

1 Pzyjqcie pozqdku obrad 14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw ilczuk ZA
Julita iuk ZA
Agnieszka Edyta FilipczuEze mojda ZA

aroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agn Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

111

oddane:



SURAZ

PROTOKOL GI-OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

G.losowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
Glos

Punkt
pozEdku

obrad

Przedmiot glosowania Za Przeciw Wstrzymujqcy

7 Przyjgcie protokolu obrad z XXVI sesji
Rady Miejskiej w Sura2u.

14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan O\rvczarczu k ZA

ZAKrzysztof Paikowski

Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Ma an Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch BRAK GLOSU

oddanei

1t1



PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

Oosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Odrzucono
Glo oddane:

Pun kt
pozadku

obrad

Przedmiot glosowania Za Pzeciw WstzymujEcy

10 Wniosek formalny w sprawie
wprowadzenia oplaty ad iacenckiej

3 8 4

Kzysztof Bibulowicz WSTRZ
Miroslaw Danilczuk WSTRZ
Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamo.ida PRZECIW
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski PRZECIW
Agnieszka Klosko PRZECIW
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka PRZECIW
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Ktz ysztof Paikowski PRZECIW
Adam Sosnowski PRZECIW
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska WSTRZ
Teresa Zimnoch PRZECIW

111

SURAZ



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia 1 $udnia2021 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glos oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Przeciw Wstzymu.lqcy

5 Projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly w sprawie uchwalenia
Wieloletniego Programu
Gospodarowania Mieszkaniowym
Zasobem Gminy Sura2 nalata2O2l-
2025.

11 1 2

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowskr ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysaof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch BRAK GI.OSU

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 1 grudnia202l r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 13

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Pun kt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymuiacy

8 Projekt uchwaty w sprawie zmiany
uchwaly XVIIU 1 OB|202O Rady Miejskiej
w Sura2u z dnia 25 listopada 2020 w
sprawie wyboru metody ustalenia oplaty
za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej
oplaty

8 3 2

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko WSTRZ
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko WSTRZ
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk BRAK Gt-OSU
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch BRAK GLOSU

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjgto

oddane:

Punkt
porzadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

4 Projek uchwaly w sprawie okreSlenia
stawek podatku od Srodk6w
kansportowych.

8 6 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko PRZECIW
lgnacy Karczewski WSTRZ
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Kzysztof Parlkowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska PRZECIW
Teresa Zimnoch ZA

1t1



SURAz

PROTOKOT- GLOSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Prryjqto
Glosy oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

Pzedmiot glosowan ta Za Przeciw Wstzymujqcy

3 Projekt uchwaly w sprawie okreSlenia
wysokosci stawek podatku od
nieruchomoSci.

8 6 1

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk PRZECIW
Julita Dziemianiuk PRZECIW
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko PRZECIW
lgnacy Karczewski WSTRZ
Agnieszka Klosko ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk PRZECIW
Kzysaof Paikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska PRZECIW
Teresa Zimnoch ZA

1t1



PROTOKOT- GT.OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

Rezultat glosowania: Przyjgto

Glos

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstrzymujacy

I Projekt uchwaly w sprawie zmiany WPF
Gminy Sura2 na lata 2021 -2035.

15 0 0

Kzysztof Bibulowicz

Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA

ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
l(rzysaof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan rczuk ZA
RAaAof Parikowski ZA

m Sosnowski ZA
Wieslaw Marian ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

SURAZ

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych gt s6w: 15

oddane:
ZA



SURAZ

PROTOK6t- GT-OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Glos oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Przeciw Wstzym ulqcy

2 Projeh uchwaly w sparwie zmian w
bud2ecie gminy na 2021r.

15 0 0

ZAKzysztof Bibutowicz

ZAMrroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk ZA
ZAAgnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda

ZAPawel Jaroszko

lgnacy Karczewski ZA
ZAAgnieszka Klosko

ZAKrzysztof Mtodzianowski

ZAlwona Nowicka

ZABogdan Owczarczuk

ZAKrzysaof Paikowski

ZAAdam Sosnowski

Wieslaw Marian Wo.loszczyk ZA
ZAHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

111

Rezultat glosowania: Przyigto



SURAZ

PROTOKOL GT.OSOWANIA
z dnia 1 grudnia 2021 r.

G{osowanie jawne
Liczba uprawnionych do g osowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Gtos oddane

Punkt
pozqdku

obrad

Przedmiot glosowania Przeciw Wstzymujqcy

6 Projekt uchwaly w sprawie pzyjgcia
Programu wsp6lpracy Gminy Sura2 z
organizacjami pozazEdowymi oraz
innymi podmiotami prowadzqcymi
dzialalnoS6 po2ytku publicznego na rok
2022.

11 1 2

Bibulowicz ZA
Miroslaw ilczuk WSTRZ

u Dzlemrantu ZA
mojdaAgnieszka Edyta Filipczuk ZA

Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczerrvski ZA

nieszka ZA
nowski ZA

lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ

Pa I

Adam Sosnowski

Wieslaw rian Woloszczyk PRZECIW
Halina Wyszkowska ZA
eresa Zimnoc BRAK GTOSU

1t1

ZA
ZA


